
Leczenie Bulterierki Amby
Prosimy z siostrą o pomoc w walce o Ambę. Bunia poczuła się
gorzej we wtorek, ale wszystko wskazywało na niegroźną
niestrawność. W środę na spacerze wieczorem zdawała się
zachowywać normalnie, od wielu dni we Wrocławiu upały,
więc mniejszą aktywność wykazywały wszystkie psy, nawet my
same byłyśmy…

Fundraiser
goal

8 000 zł

Scan the qr code with your phone camera or
go to the following address
https://zrzutka.pl./en/5gczmb

https://zrzutka.pl./en/5gczmb

